



## ກຳມະບານ ທຫລ ມອບເງິນຊ່ວຍເຫຼືອ ຜູ້ປະສົບໄພນໍ້າຖ້ວມໃນເຂດພາກກາງ-ໃຕ້



ດ້ວຍຄວາມເປັນຫວ່ງເປັນໄຂຍຕໍ່ກັບຜົນກຳລັງທີ່ໄດ້ຮັບຄວາມເດືອດຮ້ອນຈາກນໍ້າຖ້ວມອັນເນື່ອງຈາກມີຝົນຕົກໜັກຕິດຕໍ່ກັນຫຼາຍວັນທີ່ມາຈາກລົມພະຍຸໝູນເຂດຮ້ອນ “ໂພດູ” ແລະ ລົມພະຍຸ ດີເປຣຊັນ “ຄາຈິກິ” ພັດຜ່ານເຂົ້າລາວໃນລະຫວ່າງທ້າຍເດືອນສິງຫາ ຫາຕົ້ນເດືອນກັນຍາ 2019 ອັນໄດ້ສົ່ງຜົນກະທົບຢ່າງໜັກໜ່ວງຕໍ່ຊີວິດການເປັນຢູ່, ຊັບສິນຂອງພໍ່ແມ່ປະຊາຊົນຢູ່ 2 ແຂວງພາກກາງ ແລະ 4 ແຂວງພາກໃຕ້ຊຶ່ງໄດ້ສ້າງຄວາມເສຍຫາຍຕໍ່ຊັບສິນ, ເສຍຊີວິດ-ສູນຫາຍຈຳນວນໜຶ່ງ, ພື້ນທີ່ທຳມາຫາກິນຂອງປະຊາຊົນ, ອາຄານບ້ານເຮືອນ, ໂຮງໝໍ-ສຸກສາລາ, ໂຮງຮຽນ, ຊົນລະປະທານ, ຂົວ, ຖະໜົນຫົນທາງ, ແຫຼ່ງນໍ້າກິນ-ນໍ້າໃຊ້ ແລະອື່ນໆ ເປັນຈຳນວນຫຼວງຫຼາຍ.

ໃນຕອນເຊົ້າຂອງວັນທີ 13 ກັນຍາ 2019 ຜ່ານມາທີ່ສຳນັກງານສູນກາງສະຫະພັນກຳມະບານລາວ, ສະຫະພັນກຳມະບານທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ຊຶ່ງນຳໂດຍສະຫາຍນາງ ຂັນແກ້ວ ຫຼ້າມະນີເງົາ ຄະນະພັກ, ປະທານສະຫະພັນກຳມະບານທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ພ້ອມຄະນະ ໄດ້ນຳເອົາວັດຖຸບັດໃຈທີ່ລະດົມຈາກສະມາຊິກກຳມະບານໃນທົ່ວຂະແໜງການທະນາຄານເພື່ອປະກອບສ່ວນຊ່ວຍເຫຼືອຜູ້ປະສົບໄພນໍ້າຖ້ວມຢູ່ບັນດາແຂວງພາກກາງ ແລະ ພາກໃຕ້ມີແຂວງສະຫວັນນະເຂດ, ຄຳມ່ວນ, ຈຳປາສັກ, ສາລະວັນ, ອັດຕະປື ແລະ ເຊກອງ ແລະ ການມອບ-ຮັບໃນຄັ້ງນີ້ຕາງໜ້າສະຫະພັນກຳມະບານທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ກ່າວມອບໂດຍສະຫາຍນາງ ຂັນແກ້ວ ຫຼ້າມະນີເງົາ ປະທານສະຫະພັນກຳມະບານທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ແລະ ຮັບໂດຍສະຫາຍນາງ ອາລີ ວົງໜ້າບຸນທຳ ຄະນະພັກ, ຮອງປະທານຄະບໍລິຫານງານສູນກາງສະຫະພັນກຳມະບານລາວຊຶ່ງເປັນເງິນທັງໝົດ 20.000.000 ກີບ ເພື່ອນຳໄປຈັດຊື້ເຄື່ອງອຸປະໂພກ-ບໍລິໂພກ ເພື່ອຊ່ວຍເຫຼືອ ແລະ ປະກອບສ່ວນເຮັດໃຫ້ຊີວິດການເປັນຢູ່ຂອງປະຊາຊົນທີ່ໄດ້ຮັບຜົນກະທົບກັບຄືນສຸສະພາບປົກກະຕິເປັນກ້າວໆ. ນອກຈາກນັ້ນ ບັນດາຮາກຖານກຳມະບານທີ່ຂຶ້ນກັບສະຫະພັນກຳມະບານ ທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ຍັງຈະສືບຕໍ່ປຸກລະດົມບັດໃຈຈາກບັນດາສະມາຊິກກຳມະບານ ແລະ ພະນັກງານໃນທົ່ວຂະແໜງການ ປະກອບສ່ວນຊ່ວຍເຫຼືອຕໍ່ມອີກຕາມເງື່ອນໄຂຕົວຈິງ.



ໃນໂອກາດດັ່ງກ່າວ, ສະຫາຍຮອງປະທານຄະນະບໍລິຫານງານສູນກາງສະຫະພັນກຳມະບານລາວ ໄດ້ຕີລາຄາສູງຕໍ່ກັບນໍ້າໃຈສາມັກຄີ, ນໍ້າໃຈແຫ່ງຄວາມເອື້ອເຜື້ອເຜີ້ອແຜ່ ແລະ ເປັນຈິດໜຶ່ງໃຈດຽວຂອງຄະນະນໍາ ແລະ ສະມາຊິກກຳມະບານໃນທົ່ວຂະແໜງການທະນາຄານທີ່ໄດ້ປະກອບສ່ວນຊ່ວຍເຫຼືອໃນຄັ້ງນີ້ ຊຶ່ງໃນທີ່ຜ່ານມາສະຫະພັນກຳມະບານທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ກໍ່ໄດ້ໃຫ້ການຊ່ວຍເຫຼືອອັນລໍ້າຄ່າຕໍ່ສັງຄົມ ແລະ ຍືນຍັນວ່າ: ຈະນໍາເອົາວັດຖຸປັດໃຈເຫຼົ່ານີ້ ໄປຊ່ວຍເຫຼືອປະຊາຊົນທີ່ໄດ້ຮັບຜົນກະທົບຈາກໄພທຳມະຊາດໃນຂັ້ນຕໍ່ໄປ.

# ຂ່າວ: ຣັດສະໝີ ດວງສັດຈະ

#ພາບ: ສົມພິດ ທຳມະວົງ

**ເສດຖະກິດລາວຈະເຂັ້ມແຂງ ຖ້າປວງຊົນຮ່ວມແຮງນໍາໃຊ້ເງິນກີບ**